
Van: 
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Aan: 
CC: 
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Bijlagen: 

Geldorp, Erwin 
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schriftelijke vragen ex artikel 40 RvO van PW en CDA inzake overschot op budget 
peuterspeelzaalwerk 
vragen pw en cda inzake overschot budgetten peuterspeelzaalwerk.pdf 

Aan het College 
Aan de Raad 

Bijgaand treft u aan schriftelijke vragen ex artikel 40 RvO van de fracties van Progressief Woerden en CDA inzake 
overschot op budget peuterspeelzaalwerk. Conform RvO dienen de vragen binnen een termijn van 30 dagen te 
worden beantwoord, te weten vóór 29 oktober 2014. 

Met vriendelijke groet, 

Erwin Geldorp | raadsgriffier | Gemeente Woerden 
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Aan: College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Woerden 

van: Fractie Progressief Woerden en Fractie CDA 

datum: 29 september 2014 

Aanleiding: 
In oktober 2010 heeft de gemeenteraad besloten te bezuinigen op het peuterspeelzaalwerk door een 
wijziging in de financieringsstructuur. 
In november 2011 heeft het college dit gespecificeerd en besloten het peuterspeelzaalwerk per 1-1-
2014 te integreren met de kinderopvang. Middels raadsinformatiebrief 14R.00009 zijn wij hierover 
op 21 januari geïnformeerd. 

In de Burap van september 2014 blijkt een overschot van 275.000 euro te zien te zijn op het voor 
peuteropvang gereserveerde budget in 2014. Dit overschot is voor de fractie van Progressief 
Woerden reden om deze schriftelijke vragen ex. Art. 40 te stellen aan het college. 

Na het hierboven geschetste bezuinigingsbesluit heeft de gemeente Woerden vanaf 2012 een begin 
gemaakt met de nieuwe manier van financieren op vrijwillige basis. 
Door peuteropvang aan te bieden binnen locaties voor kinderopvang, komen ouders die beide een 
baan hebben in aanmerking voor een toeslag vanuit de wet Kinderopvang. De gemeente voorziet in 
een toeslag voor ouders die niet in aanmerking komen voor kinderopvangtoeslag volgens deze wet, 
indien zij een gezamenlijk inkomen hebben lager dan 80.000 euro per jaar. 

Vanaf 2013 is het subsidiebedrag voor peuterspeelzalen (nu peutertoeslag aan ouders) gedaald van 
504.023 naar 343.370 euro in 2014, waarvan nu 275.000 over blijkt te zijn. Er is dus slechts 68.370 
uitgegeven. 
343.370 euro was het bedrag dat voorzien was voor 320 kinderen. Dat is een gemiddelde subsidie 
van 1073 euro per kind. Dit betekent dat niet de berekende 320 kinderen een toeslag hebben 
ontvangen, maar slechts 64. 

De gemeente Woerden loopt met dit beleid voor op de landelijke wijziging die door minister 
Asscher is aangekondigd. 

De fracties van het CDA en Progressief Woerden krijgen hieruit de indruk dat de integratie van 
peuterspeelzalen en kinderopvang tot gevolg heeft dat minder kinderen van een peutervoorziening 
gebruik maken. 
In de RIB van 21 januari wordt geen evaluatie van het gevoerde beleid aangekondigd, terwijl de nu 
gepresenteerde cijfers hier naar onze mening wel aanleiding toe geven. Daarom de volgende 
vragen: 



1. Wat is het bedrag dat daadwerkelijk is uitgegeven aan peutertoeslagen door de gemeente 
Woerden en hoeveel kinderen hebben daar gebruik van gemaakt? 

2. Hoeveel kinderen zaten er in de oude situatie op de peuterspeelzaal en hoeveel kinderen 
maken op dit moment gebruik van een peuteropvangvoorziening (zowel met vergoeding 
vanuit het rijk als met vergoeding vanuit gemeente) 

3. Heeft het college zicht op het aantal kinderen dat in het geheel geen peutervoorziening 
bezoekt? Is dit aantal gestegen ten opzichte van 2010? 

4. Is het aantal kinderen dat een regulier kinderdagverblijf bezoekt (hele dagopvang) gestegen 
door de integratie? (zijn er kinderen die voorheen alleen naar de PSZ gingen en nu naar de 
hele dagopvang gaan?) 

5. De indruk bestaat dat de kinderopvang voornamelijk een opvang en verzorg-doel heeft, 
terwijl peuterspeelzalen een pedagogische aanpak kennen ter voorbereiding op de 
basisschool. Heeft het college er zicht op of kinderen die de nieuwe, geïntegreerde vorm van 
opvang bezoeken even goed zijn voorbereid op de basisschool als kinderen die vroeger de 
peuterspeelzaal bezochten? 
Wat is de mening van ouders en leerkrachten hierover? 

6. Heeft het college de indruk dat alle ouders die dat zouden willen, de gemeentelijke regeling 
weten te vinden? 

7. Dit voorjaar heeft een campagne middels billboard plaatsgevonden om ouders te wijzen op 
deze nieuwe regeling. Heeft deze campagne effect gehad? 

8. Heeft het integreren van peuterspeelzaal en kinderopvang een effect gehad op de 
arbeidsparticipatie van vrouwen/ouders? 

9. Is het college bereid om de resultaten van een evaluatie, dan wel de antwoorden op deze 
vragen te delen met de minister ter voorbereiding op de invoering van de wet integratie 
Peuterspeelzalen en kinderopvang? 

Namens de fractie van Progressief Woerden, 
Alian de Jong 

en de fractie van het CDA, 
Vera Streng 


